
Det er ganske vist! 
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Og det kom i avisen og det blev trykt og det er ganske vist: en 

rød færge kan nok blive til en gul færge! 

Med lettere omskrivning og lån fra H.C.Andersen vil jeg 

henvise til nyeste nummer af Tunø Avis – udkommet onsdag 

den 1.april (!!).   

På avisens forside kan man se ovenstående billede, og i 

teksten fortælles der, at et enigt byråd i Odder Kommune har 

vedtaget, at færgen fremover skal være gul.  



 

Ifølge overfartsleder Bjarne Mølgaard vil den gule farve nemlig 

sende et mere optimistisk signal til alle Tunøs sommergæster. 

Ved næste dok-eftersyn vil færgen blive iklædt de nye 

farvenuancer. 

Og det er alt sammen underskrevet Teknisk Forvaltning, Odder 

Kommune. 

 

Jeg ved fra de sociale medier, at flere tidligere ansatte ved 

færgen, heriblandt et par stykker, der er bosiddende i Hou, slet 

ikke er tilfredse med kommunens beslutning. 

Jeg synes dog, man skal være lidt omstillingsparat. Det er ikke 

alt nyt, der er dårligt. Og det her vil i hvert fald være modigt, 

visionært og bemærkelsesværdigt. Men det, der skuffer mig, 

det er, at man ikke har fået den nye farve på færgen inden 

påske.  

Så kunne vi jo have brugt påskedagene til at gå en tur –hver 

for sig selvfølgelig – på havnen for at se den fine påskegule 

Tunøfærge. 

Med denne lille nyhed fra Tunø Avis vil Oplevhou ønske alle en 

glædelig påske. Pas på jer selv og hinanden. 

Og så vil jeg da håbe, byrådet vedtager, at færgen igen skal 

være rød til jul! 
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